
 
 

Schriftelijke vragen  

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Staphorst  

Datum:  29 mei 2021 

Van:  Jan Carlo Bos 

Onderwerp: Miljoenentekort Provincie Overijssel  

Geacht college,  

Op 27 mei hebben wij in regionale berichtgeving* kunnen vernemen dat de provincie Overijssel 

afstevent op een miljoenentekort en moet bezuinigen. We hebben gelezen dat dit gevolgen heeft 

voor tal van projecten in Overijssel. Daarbij wordt gesproken over bezuinigingen in aanleg van 

gemeentelijke fietspaden, aanpak van vakantieparken en faunaknelpunten.  

Als fractie van de ChristenUnie Staphorst maken wij ons zorgen over deze 

ontwikkelingen/berichtgeving.  En willen het College daarom vragen om duidelijkheid hierover te 

geven.  Eén van de consequenties van dit voornemen is namelijk dat de provincie wil stoppen met 

een bijdrage van 4 miljoen euro aan gemeentelijke fietspadenprojecten. Momenteel worden er 

fietspaden aangelegd (Kanlaan) of gaan op korte termijn starten (Heerenweg). En in deze situatie is 

er ook sprake (geweest) van Provinciale steun. En wellicht heeft dit voornemen van de Provincie ook 

consequenties voor andere ontwikkelingen en plannen binnen de gemeente Staphorst.  

Als fractie willen wij daarom de volgende vragen aan uw college voorleggen:  

1. Is het college bekend met de financiële ontwikkelingen binnen de provincie Overijssel en het 

voornemen om te moeten bezuinigen op allerlei projecten.  

2. Deelt het college onze zorgen over (de mogelijke consequenties die) deze ontwikkelingen voor 

onze gemeente kan hebben?   

3. Kan het college op korte termijn –in ieder geval gelijktijdig met het beschikbaar stellen van de 

zomernota - aangeven of deze aangekondigde bezuinigingen consequenties heeft voor de 

plannen die in de gemeente Staphorst onlangs zijn uitgevoerd, nog worden uitgevoerd of nog 

uitgevoerd gaan worden? En zo ja, kunt u ons inzicht geven in deze plannen en de mate waarin 

dit consequentie heeft?  

4. Is het college bereid  om haar bezorgdheid – mocht hiertoe aanleiding zijn -   uit te spreken aan 

de Gedeputeerde Staten van de provincie Overijssel over deze ontwikkelingen voor onze 

gemeente Staphorst?  

*https://www.rtvoost.nl/nieuws/1724308/Rijke-provincie-Overijssel-stevent-af-op-miljoenentekort-

en-zet-mes-in-projecten  
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